



延長停課安排

致各家長：

因應 2019 冠狀病毒病疫情仍然非常嚴峻，教育局宣布所有幼稚園及中小學在聖誕假期結束後，繼續暫停面授課堂及校內活動直至一月十日。有關復課安排及詳情，請留意教育局之宣佈及本校校網資訊。

為預防病毒在社區爆發，請各位家長必須提高警覺，做好個人保護措施，勤洗手，盡量避免帶幼兒外出，應留在家中以策安全。學童如出現發熱(口溫高於 37.5°C，或耳溫高於 38°C)、發燒、咳嗽、喉嚨痛、流鼻水、肌肉痛、疲倦、頭痛、嘔吐或腹瀉流感等的病徵，不論是否有呼吸道感染病徵，請即求診。

請家長於下列日期到校交回及領取功課或可於學校網頁通告欄內查看及依照家課指示完成課業，安排如下：

1) 交回及領取功課日期及時間~ 1月4日(星期一)

時間~K1 : 下午 12:00-1:00

K2 : 下午 1:00-2:00

K3 : 下午 2:00-3:00

*停課期間，請家長督促 貴子女在家勤加溫習及完成課業，學校仍會提供網上學習平台，讓家長陪同子女網上學習；網上學習平台安排如下：

a) 主題教學

b) 體能活動

c) 音樂活動

d) 英文活動

e) 普通話活動

f) I can 電子課程

g) EVI GARTEN 自學小天地

此 致

各 家 長



天后中英文幼稚園
二零二一年一月四日



Extended suspension arrangement

Dear Parents,

Due to the outbreaks of the upper respiratory tract infection of COVID-19 which continues to deteriorate. Therefore, the Education Bureau announced that the extension of the suspension of face to face courses until to 10th January 2021 after the Christmas holiday. Resumption arrangements and details, please visit the EDB announcement and webpage of our school.

In order to prevent the outbreak of the virus in the community, parents must be vigilant, take personal care, wash the hands frequently, avoid taking children out and stay at home safely. It is of prime importance that children with fever (oral temperature higher than 37.5°C, or ear temperature higher than 38°C), cough, sore throat, runny nose, muscle pain, tiredness, headache, vomiting or diarrhea, regardless of the presence of respiratory symptom, they should be advised to seek medical advice immediately.

Parents please return and collect their home exercises in the following schedule or check and follow the homework instructions to complete the home exercises that shown on the online platform.

1) Please return and collect home exercises on 4th Jan, 2021 (Mon)

Time~ K.1: 12:00-1:00

K.2: 1:00-2:00

K.3: 2:00-3:00

During the suspension period, parents are suggested to monitor your children to complete the exercises and revision at home. The school still provides an online learning platform for parents to accompany children to learn online.

- a) Subject teaching
- b) Physical-activities
- c) Music-activities
- d) English-activities
- e) Putonghua- activities
- f) I can E-course
- g) EVI garten self-learning

